
Barn och unga
Våra barn är det viktigaste vi har, därför vil l vi satsa på dem under nästa
mandatperiod!

Inom skolan gläds vi åt stigande meritvärden! Nu vil l vi satsa ytterl igare på
kval itet i skolan. Vår viktigaste prioritering att ge mer stöd til l barn med
särskilda behov. Det behövs en nol ltolerans mot kränkande behandl ingar
och mobbing i skolan. Forskningen visar att mer idrott och rörelse leder til l
förbättrade skolresultat. Vi vil l undersöka om detta kan vara något att prova i
Ludvika. För att stärka kval itetsarbetet i skolan vil l vi införa lektorstjänster
på skolorna.

Det behöver också satsas mer på kval itet och arbetsmil jö i förskolan. Det
långsiktiga målet är att kunna minska barngrupperna, men då det saknas både
utbildad personal och lämpliga lokaler så behöver vi även hitta andra sätt att
stärka kval iteten. Genom att återinföra syskonförtur så behöver färre barn
byta förskola, och det ger mer stabila förutsättningar för personalen. Vi vil l
också ta fram en rekryteringsplan för förskolan och fritids, för att se
hur dessa verksamheter ska få en bra bemanning trots personalbrist. T.ex. skul le
införandet av icke-pedagogiska tjänster kunna avlasta förskolans personal . Det
kan också vara intressant att undersöka vilka andra yrkeskategorier som skul le
kunna bidra til l att verksamheterna utvecklas. Skul le exempelvis personer med
bakgrund inom skapande yrken kunna bidra til l att utveckla verksamheten?

Överlag har vi fina utemil jöer kring förskolor och skolor. Vasaskolans utemil jö
hör dock til l undantagen, och därför förslår vi en upprustning av
Vasaskolans utemiljö.




